
大丰海顺机械 供应 Φ0.8碳钢

产品名称 大丰海顺机械 供应 Φ0.8碳钢

公司名称 大丰海顺机械厂

价格 8000.00/吨

规格参数 型号:70#碳钢
种类:碳钢
规格:Φ0.8

公司地址 大丰市裕华镇裕西路122号

联系电话 086 0515 83312236 13705113249

产品详情

型号 70#碳钢 种类 碳钢
规格 Φ0.8 材质 碳钢
粒度 30（目） 适用范围 铸造厂，汽车配件厂，钢

铁厂，弹簧厂

公司简介company profile大丰海顺金属磨料有限公司，位于江苏省中部，沿海港口城市——大丰。专业生
产不锈钢丝切丸、吕丸、铜丸、锌丸等金属磨料。技术力量雄厚，生产设备先进，检测设备齐全，已通
过iso9002质量体系认证。产品质量均达到美国汽车工程师协会sae标准，德国din标准和国家jb/t8354-1996
（钢丝切丸）标准。 目前该系列产品已广泛应用于汽车、摩托车、造船、航空、钢板、钢瓶、钢结构、
冶金机械、铸造、五金制品等行业的工艺处理。产品出口欧美、日本、东南亚等国家和地区。 dafeng
haishun metal abrasive co.,ltd is located in dafeng, a coastal city in the middle of jiangsu. we professionally produce
stainless steel cut wire shots, aluminum shots, copper shots and zinc shots ect. we have certified iso9002 quality system.
we have enough high technology, advanced production and inspection equipments. our products quality can meet
the sae standard from american auto engineering union, din standard from germany and chinese jb/t8354-1996(steel
cut wire shots)stangdard. our products are used widely in vehicle, motorcycle, casting, oil and many other areas. we
have established relabished relationship with europe, american, japan and other countries and
regions.产品介绍product introduction不锈钢丝切丸 stainless steel cut wire shot 不锈钢丝切丸俗称不锈丝丸，
是选用氢态拉丝和光亮处理后的不锈钢丝，经专用设备制造而成，其具有颗粒结构紧密，硬度适中，经
久耐用等特点。广泛用于不锈钢材料、有色金属工件等表面去毛刺和光整亮化加工处理，可提高工件的
抗腐蚀性能及消除产品表面缺陷，凸现金属本色，并无须进行酸洗处理，是一种绿色环保产品。 stainless
steel cut wire shot is also called stainless steel shots which is made from hydrogenous wire and worked stainless steel
wire. they are made by special machine. the structure of grains is very tight and the thickness is adpative. they are used
widely in polishing and lighting stainless material and colorful castings. they can improve castings` ability of anti-
rusting and clearing up the surface defect. they are environmental products which need not to be acid-washing.
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